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Αριθμ.Απόφ.241/2017 ΘΕΜΑ : Λήψη απόφασης  για τη μεταφορά ταμειακών διαθεσίμων των φορέων 
Γενικής Κυβέρνησης προς επένδυση στην Τράπεζα της Ελλάδος.

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα  25 Οκτωβρίου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 19.00΄ 
(7.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 26543/19-10-2017,   που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ.,  πως υπήρχε νόμιμη απαρτία,  δεδομένου ότι  σε σύνολο είκοσι επτά (27) 
μελών παραβρέθηκαν παρόντα  δέκα επτά   (17) μέλη και ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

        1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
        2. Ουργαντζόγλου Απόστολος 

  3. Δόντσος Χρήστος
  4. Αβραμίκας Στέφανος
  5. Χουρσόγλου Χρήστος
  6. Μπάτσης Χρήστος
  7. Γούδης Γεώργιος
  8. Σαββίδης Γεώργιος
  9. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
 10. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος
 11. Βέσκος Δημήτριος

  12. Γεωργίου Χρήστος
  13. Ρώσσης Ιωάννης

     14. Ζαχαριάδης Κων/νος
     15. Ασβεστόπουλος Δημήτριος
     16. Αμπάρη Γεωργία
     17. Κόγιος Ανδρέας
   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

 1. Κετικίδης Ιωάννης
            2. Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να

     3. Πασόης Δημήτριος
 4. Παρούτογλου Νικόλαος
 5. Μπαγκή Αικατέρινη

     6. Μπογδάνης Μιχαήλ
    7. Καλδερεμτζή Δέσπονα
     8. Θεοδωρίδης Αναστάσιος
     9. Ιωαννίδης Ιωάννης
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    10. Νικολαϊδης  Κων/νος 
    
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
1.Ταρασίδης Γρηγόριος- Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας
2.Χατζηανδρέου Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Εξαπλατάνου
3.Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 
4.Κωσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
5.Βένου Ιωάννης– Τοπικής Κοινότητας Ίδας
6.Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
7.Μήνου Χρήστος - Τοπικής Κοινότητας Όρμας
8.Δέλλιος Δήμος- Τοπικής Κοινότητας Τσακώνων
ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι δύο (22),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Παρών στην συνεδρίαση ήταν ο Ειδικός Συνεργάτης Δημάρχου, κ. Μπελιοβάνης Πολυχρόνης.  
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ανέφερε πως η απουσία της κας Μπαγκή Αικατερίνης είναι δικαιολογημένη.
Κατόπιν πρότασης του Προέδρου Δ.Σ.,  το 1ο θέμα ημερήσιας διάταξης συζητήθηκε προτελευταίο και το 7ο 
θέμα ημερήσιας διάταξης τελευταίο.
Ο κ. Δήμαρχος προσήλθε στην συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 15ου θέματος ημερήσιας διάταξης.  
Πριν  την  έναρξη  συζήτησης  των  θεμάτων  ημερήσιας  διάταξης  αποχώρησαν  από  την  συνεδρίαση  ο  κ. 

Χουρσόγλου Χρήστος, ο κ. Ουργαντζόγλου Απόστολος και ο κ. Μπάτσης Χρήστος οι οποίοι επανήλθαν στην συζήτηση 
του 1ου θέματος ημερήσιας διάταξης το οποίο συζητήθηκε προτελευταίο και αποχώρησαν εκ νέου από την συνεδρίαση 
πριν την ψήφιση του 7ου θέματος το οποίο συζητήθηκε τελευταίο.

Ο κ. Βέσκος Δημήτριος προσήλθε στην συνεδρίαση πριν την συζήτηση του 1ου θέματος ημερήσιας διάταξης 
και αποχώρησε πριν την ψήφιση του 7ου θέματος ημερήσιας διάταξης.

Αφού  διαπιστώθηκε  νόμιμη  απαρτία,  ο  Πρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  εισηγήθηκε  το  1ο  θέμα 
ημερήσιας διάταξης και έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Αλμωπίας, κ. Μπίνο Δημήτριο ο οποίος εισηγήθηκε το θέμα ως 
εξής : 

“Ένα από τα ζητήματα που έχουν απασχολήσει  ουσιαστικά όλους τους Δήμους της χώρας, είναι η διάθεση των  
ταμειακών υπολοίπων τα οποία έχει προτείνει  η Κυβέρνηση προς τους Δήμους της χώρας. Η ΚΕΔΕ σε συνεδρίασή της  
έχει αποφασίσει , το διοικητικό συμβούλιο με εισήγηση του Προέδρου του κ .Πατούλη, ότι είμαστε αντίθετοι στην δέσμευση  
των χρημάτων  και αφού λέει κάποια πράγματα στη συνεδρίαση καταλήγει στο ότι ζητά από όλους τους Δήμους της χώρας  
να μην εφαρμόσουν όσα αναφέρονται στο υπ'αριθ. 2/66965 /ΔΛΔ/13-9-17 έγγραφο Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους με  
θέμα “Μεταφορά διαθεσίμων των φορέων της Γενικής Κυβέρνησης, στις ομάδες λογαριασμών Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου  
του ν.2469/97 και Νο 260 ταμειακής διαχείρισης στην Τράπεζα της Ελλάδος”,  δηλαδή να μην κατατεθούν τα ταμειακά  
διαθέσιμα  χρήματα  των  Δήμων  στην  Τράπεζα  της  Ελλάδος.  Και  θεωρεί  επιβεβλημένη  την  άμεση  κατάργηση  της  
απαράδεκτης  πράξης  νομοθετικού  περιεχομένου  του  2015.  Προτείνει  στους  Δήμους  για  την  καλύτερη οργάνωση και  
θωράκιση των Δήμων απέναντι στα όσα μας ζητούν να εφαρμόσουμε με βάση  το έγγραφο του Γενικού Λογιστηρίου του  
Κράτους, προτείνεται για την αποτύπωση της πραγματικής οικονομικής θέσης του κάθε Δήμου, τα τυχόν αποθεματικά που  
υπάρχουν να αντιστοιχιστούν με βραχυπρόθεσμες υποχρεώσεις 2 μηνών, με υποχρεώσεις που θα δημιουργήσει η ανάγκη  
να καταβάλουν αυξημένη μισθοδοσία λόγω της μείωσης του ωραρίου απασχόλησης του προσωπικού σε συγκεκριμένες  
δημοτικές δομές, με δεσμεύσεις οι οποίες δεν μπορούν να εκταμιευτούν προσωρινά λόγω ελεγκτικών ή γραφειοκρατικών  
εμποδίων με καταθέσεις σε συνεταιριστικές και εμπορικές τράπεζες στα όρια του Δήμου που αυτές λειτουργούν μετά από  
απόφαση των Δημοτικών Συμβουλίων.

Σε περίπτωση που και μετά από αυτήν την αντιστοίχιση υπάρξει υπόλοιπο αποθεματικού προτείνονται δύο λύσεις,  
αυτής της διενέργειας σχετικού διαγωνισμού σε όποιο Δήμο δεν έχει ήδη πραγματοποιηθεί, ή η κατάθεση του υπολοίπου  
στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων. 
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Παράλληλα  η  ΚΕΔΕ  προγραμματίζει  άμεσα  στο  επόμενο  διάστημα,  συνάντηση  με  την  Ένωση  Ελληνικών  
Τραπεζών, για να συντονίσει από κοινού τις περαιτέρω ενέργειες και παρεμβάσεις αφού κρίνουν ότι  τυχόν μεταφορά του  
συνόλου των ταμειακών διαθεσίμων των Δήμων στην τράπεζα της Ελλάδος, θα δημιουργήσει σοβαρά προβλήματα στο  
τραπεζικό σύστημα και στη ρευστότητά του. Δηλαδή θα φύγουν τα χρήματα από τις τράπεζες τις Ελληνικές προς το Ταμείο  
Παρακαταθηκών & Δανείων. Η νομική υπηρεσία της ΚΕΔΕ θα βρίσκεται  στη διάθεση κάθε Δήμου που θα χρειαστεί  
περαιτέρω υποστήριξη. Έτσι λοιπόν με βάση την σχετική απόφαση της ΚΕΔΕ, θέτουμε υπόψη του Συμβουλίου  το υπ'αριθ.  
2/66965 /ΔΛΔ/13-9-17 έγγραφο Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους  με θέμα “Μεταφορά διαθεσίμων των φορέων της  
Γενικής  Κυβέρνησης,  στις  ομάδες  λογαριασμών  Νο  250-Κοινού  Κεφαλαίου   του  ν.2469/97  και  Νο  260  ταμειακής  
διαχείρισης στην Τράπεζα  της Ελλάδος”,   σύμφωνα με το οποίο  είναι  υποχρεωτική  η μεταφορά των πλεοναζόντων  
κεφαλαίων και ταμειακών διαθεσίμων των φορέων Γενικής Κυβέρνησης στις ομάδες Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου  του  
ν.2469/97 και Νο 260 ταμειακής διαχείρισης στην Τράπεζα της Ελλάδος  με καταληκτική ημερομηνία την 29η ενάτου του  
δέκα επτά. Από αυτήν την υποχρέωση εξαιρούνται  τα κεφάλαια που απαιτούνται για την κάλυψη των ταμειακών αναγκών  
για  το  επόμενο  15νθήμερο  καθώς  και  τα  κεφάλαια  που  έχουν  κατατεθεί  από  τους   ανωτέρω  φορείς  στο  Ταμείο  
Παρακαταθηκών  & Δανείων.  Η  μη  συμμόρφωση  των  υπόχρεων  φορέων  με  το  ισχύον  κανονιστικό   πλαίσιο  περί  
μεταφοράς διαθεσίμων στην Τράπεζα της Ελλάδος επισύρει τις προβλεπόμενες από τις κείμενες διατάξεις κυρώσεις για τα  
αρμόδια όργανά τους. Με την απόφαση λοιπόν που σας είπα της ΚΕΔΕ ζητείται από  τους Δήμους της χώρας να μην  
καταθέσουν τα ταμειακά διαθέσιμα χρήματα του Δήμων στην Τράπεζα της Ελλάδος. Επιπλέον με αυτή την απόφαση το  
Δ.Σ. της ΚΕΔΕ θεωρεί επιβεβλημένη την άμεση κατάργηση της απαράδεκτης πράξης νομοθετικού περιεχομένου του 2015  
και προτείνει στους Δήμους τα παρακάτω: Για την καλύτερη οργάνωση και θωράκισή μας απέναντι στα όσα μας ζητούν να  
εφαρμόσουμε με βάση το έγγραφο του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, προτείνεται για την αποτύπωση της πραγματικής  
οικονομικής  θέσης  του  κάθε  Δήμου  τα  τυχόν  αποθεματικά  που  υπάρχουν  να  αντιστοιχιστούν  με  βραχυπρόθεσμες  
υποχρεώσεις 2 μηνών, με υποχρεώσεις που θα δημιουργήσει η ανάγκη να καταβάλλουν αυξημένη μισθοδοσία λόγω της  
μείωσης ωραρίου απασχόλησης του προσωπικού σε συγκεκριμένες δημοτικές δομές, με δεσμεύσεις οι οποίες δεν μπορούν  
να εκταμιευθούν  προσωρινά,  λόγω  ελεγκτικών   ή  γραφειοκρατικών  εμποδίων,  με  καταθέσεις  σε  συνεταιριστικές  και  
εμπορικές  τράπεζες στα όρια των Δήμων που αυτές λειτουργούν και μετά από απόφαση Δημοτικών Συμβουλίων,  σε  
περίπτωση που μετά από αυτή την  αντιστοίχιση υπάρξει υπόλοιπο  αποθεματικού προτείνονται   οι λύσεις που προτείνει  
και η ΚΕΔΕ. Η διενέργεια σχετικού διαγωνισμού σε όποιο Δήμο δεν το έχει κάνει και η κατάθεση του υπόλοιπου από αυτά  
τα χρήματα στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων.  

Λάβαμε  λοιπόν στοιχεία από την Οικονομική Υπηρεσία σχετικά με τα ταμειακά διαθέσιμα του Δήμου μέχρι  
σήμερα. Τα χρήματα αυτά προορίζονται για τις ανάγκες του Δήμου Αλμωπίας, κάλυψη δαπανών μισθοδοσίας ενδεικτικό  
κόστος  του Σεπτέμβρη 261.397,83  ευρώ,  ρυθμίσεις  χρεών,  λειτουργικά έξοδα,  έργα,  τα  χρήματα  αυτά  θα πρέπει  να  
διατίθενται για υποδομές βελτίωσης  έργων προς ωφέλεια των πολιτών. Λαμβάνοντας λοιπόν υπόψη ότι  τα έσοδα του  
Δήμου  από  πλευρά  κρατικών  επιχορηγήσεων  έχουν  μειωθεί  και  περικοπεί  κατά  πολύ  καθώς  και  την  περιορισμένη  
δυνατότητα των πολιτών να αντεπεξέλθουν προς τις υποχρεώσεις τους έναντι του Δήμου, προτείνουμε τα παρακάτω :
Να συμφωνήσει με την γραμμή και την οδηγία της ΚΕΔΕ  και να μην  εφαρμόσει ο Δήμος, σε όσα λοιπόν αναφέρονται  
στην απόφαση  του  Γενικού Λογιστηρίου του  Κράτους με θέμα “Μεταφορά ταμειακών διαθεσίμων των φορέων της  
Γενικής Κυβέρνησης, Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου  του ν.2469/97 και Νο 260 ταμειακής διαχείρισης στην Τράπεζα της  
Ελλάδος” δηλαδή να μην κατατεθούν τα ταμειακά διαθέσιμα χρήματα στην Τράπεζα της Ελλάδος. 
Δίνει εντολή στους υπαλλήλους του Δήμου Αλμωπίας να μην εκτελέσουν καμία μεταφορά χρηματικών διαθεσίμων του  
Δήμου Αλμωπίας προς την Τράπεζα της Ελλάδος.
Να μην υπάρχει καμία νομική κύρωση κατά των αιρετών που θα αρνηθούν να συμμορφωθούν με την πράξη νομοθετικού  
περιεχομένου καθώς και των υπαλλήλων που θα υλοποιήσουν την σχετική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Και έτσι  
να εφαρμόσουμε  τις προτάσεις τις οποίες κατατέθηκαν από την ΚΕΔΕ στη συνέλευσή της.
 Τέλος προτείνουμε αν η κεντρική διοίκηση επιμείνει στη θέση της, να προχωρήσει σε νομοθετική ρύθμιση με την οποία θα  
μπορούν αυτόματα, να δεσμεύσουν τα ταμειακά μας διαθέσιμα από τους λογαριασμούς του Δήμου”
Κατόπιν ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση με τοποθετήσεις και προτάσεις των μελών όπως καταγράφηκε στα 
μαγνητοφωνημένα πρακτικά της με αριθ. 17/2017 συνεδρίασης Δ.Σ. Αλμωπίας, ως εξής:
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Πρόεδρος Δ.Σ.  :“Να πω στο Σώμα ότι   είχαμε πάρει παλαιότερα απόφαση, όταν ξανά το 2015 μας είχε ζητηθεί να  
καταθέσουμε τα ταμειακά υπόλοιπα. Στις 28 Απριλίου του  2015 σε συνεδρίαση μας είχαμε πάρει  παρόμοια απόφαση,  
ψήφισμα ήταν και το στείλαμε στη Γενική Κυβέρνηση.” 
κ. Χουρσόγλου Χρήστος :“...θέλω να πω για το θέμα το οποίο εισηγήθηκε ο κ. Δήμαρχος, ότι ασφαλώς και το Δ.Σ. της  
ΚΕΔΕ όταν έγινε κοινωνός της νέας πρωτοβουλίας της  κυβέρνησης η οποία έρχεται για δεύτερη φορά περί  δέσμευσης  
χρηματικών διαθεσίμων των Δήμων, το οποίο δεν οδηγεί και πουθενά κατ' ουσίαν, αντέδρασε άμεσα και με απόφασή του  
συντάχθηκε σχεδόν με συντριπτική πλειοψηφία του Διοικητικού Συμβουλίου της ΚΕΔΕ, εκτός ελαχίστων περιπτώσεων οι  
οποίοι πρόσκεινται στο κυβερνών κόμμα. Επίσης το ίδιο γίνεται σε επίπεδο Ελλάδος στις ΠΕΔ της χώρας και προσφάτως  
και ο κ. Κυρίζογλου ,ο Πρόεδρος της ΠΕΔ της Κεντρικής Μακεδονίας και όλο το Διοικητικό του Συμβούλιο και αναφέρω  
την Κεντρική Μακεδονία γιατί είμαστε κομμάτι από την Κεντρική Μακεδονία, έχει πάρει αυτή τη απόφαση  ως φορέας ο  
οποίος μας αφορά. Αλλά απ' ότι γνωρίζω και στο  Νομό έχουν προηγηθεί αποφάσεις όλων των Δ.Σ. του Νομού μας και  
της Πέλλας και της Σκύδρας και της Έδεσσας οι οποίοι πήραν την ανάλογη απόφαση. Ασφαλώς το διαδικαστικό κομμάτι,  
το νομικό κομμάτι που θα έλεγα κ. Δήμαρχε έχει να κάνει περισσότερο με   τους υπηρεσιακούς παράγοντες, οι οποίοι  
πιθανώς να ανησυχούν. Ασφαλώς και πρέπει να υπάρξει ομόφωνη βούληση του Δ.Σ. γιατί εάν και αυτά τα διαθέσιμα τα  
οποία υπάρχουν σε κάθε Δήμο και  στην περίπτωση του Δήμου Αλμωπίας, τα πενιχρά τα διαθέσουμε στην Τράπεζα της  
Ελλάδος στο Ταμείο Παρακαταθηκών, ασφαλώς και η οικονομική  θέση του φορέα του Δήμου Αλμωπίας, θα γίνει πιο  
δυσμενής. Και εγώ είμαι λοιπόν της άποψης,να συμπορευθούμε πίσω από την άποψη και της ΚΕΔΕ και   της ΠΕΔΚ.  
Θεωρώ ότι είμαστε η συντριπτική πλειοψηφία και εύχομαι και ελπίζω η κεντρική κυβέρνηση να καταλάβει όπως και πριν  
το 2015 που το επιχείρησε  και να μην κάνει κάτι περισσότερο. Αν όμως, όντως το εννοεί ασφαλώς και ειπώθηκε πριν ότι,  
ναι μπορεί να προχωρήσει και η ίδια σε νομοθετική ρύθμιση και ασφαλώς αυτή είναι η κυβέρνηση της χώρας και μπορεί  
να τα πάρει απευθείας.. Θεωρώ λοιπόν ότι πρέπει να ακολουθήσουμε και τους άλλους Δήμους και να συνταχθούμε και με  
την ΠΕΔΚ και με την ΚΕΔΕ.”
κ. Κόγιος Ανδρέας: “Δεν είναι κάτι καινούργιο, όταν σου χρωστάει κάποιος και φοβάται μήπως ζητήσεις τα δανεικά, σου  
ζητάει κι άλλα . Έτσι συμβαίνει και τώρα, έχουν περικόψει από τους πόρους των Δήμων σωρεία  πιστώσεων και είναι ένας  
τρόπος να φρενάρουν και πάλι αυτή την πίεση που ασκούν οι Δήμοι πανελλαδικά, για να επανέλθουν και οι υπόλοιποι που  
ήταν πριν,   για να μπορέσουν και να δημιουργήσουν κάτι. Βεβαίως και συντάσσομαι με την απόφαση της ΚΕΔΕ, αλλά δεν  
είναι μόνο η ΚΕΔΕ, είναι όλου του κόσμου αίτημα αυτό, όλων των δημοτών. Θα πρέπει να σταματήσει αυτή η λεηλασία  
των Δήμων για να μπορέσει πάρει ανάσα κάθε κομμάτι γης στην πατρίδα. Ευχαριστώ”
κ. Γεωργίου Χρήστος:“ Δεν έχω να πω κάτι  διαφορετικό.  Από το ελάχιστο χρονικό διάστημα που διετέλεσα  στην  
Τεχνική Υπηρεσία και είδα τις δυνατότητες του Δήμου σε ότι αφορά τη λειτουργία... Εδώ δεν μπορούμε να αντεπεξέλθουμε  
με τα υπάρχοντα χρήματα τα ελάχιστα χρήματα που δίνουν στους Δήμους,  να μας πάρουν και τα ταμειακά διαθέσιμα να τα  
χρησιμοποιήσουν πάλι  σαφώς και δεν θα μπορούσε να λειτουργήσει ένας Δήμος όταν μάλιστα είναι το τελευταίο κάστρο  
που βασίζονται οι πολίτες για να μπορέσουν να ακουμπήσουν και να σταθούν στην καθημερινότητά τους , για ζητήματα  
που τους αφορούν στην καθημερινότητά τους. Έτσι λοιπόν ήθελα τον λόγο για να ενισχύσω ουσιαστικά και με τον δικό μου  
λόγο την τοποθέτηση του Δημάρχου.”
κ. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος:   “Άκουσα με πολύ προσοχή τον κ. Χουρσόγλου και τον κ. Κόγιο. Και οι δύο, έθεσαν δύο  
ζητήματα πολύ βασικά, που αν αυτά τα συνδυάσουμε , νομίζω ότι θα μπορέσουμε να βρούμε την αιτία. Ο κ. Χουρσόγλου  
είπε πολύ σωστά ότι αν θέλει η κυβέρνηση να νομοθετήσει και να πάρει τα χρήματα, μπορεί να το κάνει  ευθύς εξαρχής  
κατευθείαν. Δεν υπάρχει λόγος να στρέφεται στους Δήμους να τους υποχρεώσει να δώσουν αυτοί εθελοντικά τα χρήματα  
τα οποία έχουν ως ταμειακά διαθέσιμα. Ο κ. Κόγιος αν κατάλαβα καλά, είπε ότι το χρησιμοποιεί η κυβέρνηση ως ένα μέσο  
πίεσης, έτσι ώστε να οδηγήσει “τα πρόβατα στη στρούγκα”, αν το λέω καλά λαϊκά. Αν συνδυάσουμε λοιπόν τις δύο αυτές  
απόψεις , που κατά την άποψή μου είναι αυτές που δίνουν την πραγματικότητα , είμαστε μάρτυρες αυτή τη στιγμή ενός  
κυβερνητικού παιχνιδιού,  ενός παιχνιδιού εξουσίας,  που στόχο έχει  να χειραφετήσει  την τοπική αυτοδιοίκηση, να την  
οδηγήσει σε δεδομένα τέτοια έτσι ώστε να λέει η κυβέρνηση ότι ξέρετε  θα το πάρουμε αυτό,αλλά θα κάνουμε  εκείνο.  
Ουσιαστικά λοιπόν είμαστε στη μέση μιας συναλλαγής, φυσικά και συμφωνώ γιατί ήδη έχουμε πάρει μια τέτοια απόφαση η  
οποία δεν είχε κόστος για κανέναν, δεν συνεχίστηκε το θέμα από την κυβέρνηση . Θεωρώ ότι η κυβέρνηση αυτή τη στιγμή  
κάνει ένα “crash test” εν όψει  των αλλαγών που θα προέλθουν στη λειτουργία της τοπικής αυτοδιοίκησης με την ψήφιση  
του νομοσχεδίου το οποίο προωθεί. Όχι μόνο το επικροτώ αλλά θέλω να δηλώσω ότι με κάθε τρόπο και με κάθε μέσο, θα  
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προστατεύσουμε θεωρώ τους αρμόδιους υπάλληλους που στελεχώνουν την οικονομική υπηρεσία έτσι ώστε να μην έχουν  
κανένα αντίκτυπο στην εργασία τους. Είναι μία πολιτική απόφαση  και δηλώνουμε την αντίθεσή μας σε αυτή την πράξη.” 

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ζήτησε από τα μέλη να ψηφίσουν σχετικά με την εισήγηση του κ. Δημάρχου.
Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Δημάρχου Αλμωπίας και έλαβε υπόψη   το υπ'αριθ. 2/66965 /ΔΛΔ/13-9-17 
έγγραφο Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους με θέμα “Μεταφορά διαθεσίμων των φορέων της Γενικής Κυβέρνησης, στις 
ομάδες λογαριασμών Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου  του ν.2469/97 και Νο 260 ταμειακής διαχείρισης στην Τράπεζα της 
Ελλάδος”   καθώς και την  διαλογική συζήτηση των μελών όπως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της ν. 
17/2017 συνεδρίασης,

Αποφασίζει       ομόφωνα  
1) Να συμφωνήσει με την γραμμή και την οδηγία της ΚΕΔΕ, να μην  εφαρμόσει ο Δήμος Αλμωπίας όσα  αναφέρονται 
στο υπ' αριθ. 2/66965 /ΔΛΔ/13-9-17 έγγραφο Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους με θέμα “Μεταφορά διαθεσίμων των 
φορέων της Γενικής Κυβέρνησης, στις ομάδες λογαριασμών Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου  του ν.2469/97 και Νο 260 
ταμειακής διαχείρισης στην Τράπεζα της Ελλάδος”,   δηλαδή να μην κατατεθούν τα ταμειακά διαθέσιμα χρήματα του 
Δήμου Αλμωπίας στην Τράπεζα της Ελλάδος.
2) Δίνει εντολή στους υπαλλήλους του Δήμου Αλμωπίας να μην εκτελέσουν καμία μεταφορά χρηματικών διαθεσίμων 
του Δήμου Αλμωπίας προς την Τράπεζα της Ελλάδος.
3)  Να μην υπάρξει καμία νομική κύρωση κατά των αιρετών που θα αρνηθούν να συμμορφωθούν με την σχετική πράξη 
νομοθετικού  περιεχομένου  καθώς  και  των  υπαλλήλων  που  θα  υλοποιήσουν  την  σχετική  απόφαση  του  Δημοτικού 
Συμβουλίου.
4) Η  κεντρική διοίκηση αν επιμείνει στη θέση της, να προχωρήσει σε νομοθετική ρύθμιση με την οποία θα μπορούν 
αυτόματα, να δεσμεύσουν τα ταμειακά μας διαθέσιμα από τους λογαριασμούς του Δήμου
Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό  241/2017
………………………………………………………………………………………………………………
Αφού συντάχθηκε  και αναγνώστηκε   το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία 25-10-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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